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Proizvodnja v Mizarstvu 
Žage Jelka ustavljena 

Približno 20 delavcev, ki so 
od zadnje stavke v ptujskem 
Mizarstvu še delali, je 19. avgu-
sta ponovno prenehalo proiz-
vodnjo. saj dan prej niso dobil i 
plaèe za jul i j .  Ker denar ja za 
plaèe ni. prav tako pa tudi nove-
ga dela ne. so vsi zaposleni od 
tega ponedel jka naprej na za-

èasnem èakanju, vodilni v Kom-
binatu in Mizarstvu pa èakajo, 
kaj bodo o možnostih nadal jnje-
ga poslovanja povedali nepri-
stranski strokovnjaki. Trièlan-
ska skupšèina Mizarstva se bo 
sestala prihodnj i teden in morda 
prinesla dokonèno odloèitev, 
kaj bo s podjet jem. McZ 

Prazniki v Vitomarcih, na 
Destrniku in v Žamencih 

Minulo nedeljo je bilo veliko zabavnih, kulturnih in športnih pri-
reditev. Med drugim smo obiskali 12. kmeèki praznik na Destrniku, 
prireditve ob krajevnem prazniku Vitomarcev ter gasilski in gobar-
ski praznik v Žamencih. Veè o tem v rubriki od A do Z na 4. strani. 

Terilje in predice z Destrnika, iz Svetincev in Vintarovcev so navdušile 
številne obiskovalce 12. kmeèkega praznika na Destrniku.(DLŽ) 

V ptujskih toplicah te dni. Foto: Ivo Vorih 

Hitrost in vonj po bencinu sta v nedeljo vabila na karting v Hajdoše. t{a posnetku favoritinja Nina Jeranèiè s številko 1. — Milena Zupaniè. 

31. KMETUSKO-ŽIVILSKl SEJEM V GORNJI RADGONI 

Neznosna  vroèina,  alera z 
ihanskimi  prašièi,  velik  obisk 

V soboto so v Gornj i Radgoni 
odprl i 31. mednarodni kmeti j -
sko-živilski sejem. Otvoritev 
sejma je za razliko od prejšnj ih 
mnogokrat mokrih spremljala 
neznosna vroèina, pritisk pa j e 
poveèala še afera z pr isotnost jo 
s èrevesnim virusom okuženih 

prašièev s Farme Ihan. Je pa 
kl jub vsemu v soboto in nedeljo 
sejem obiskalo že okoli 40 tisoè 
obiskovalcev. Èe še niste bili  v 
Gornj i Radgoni, si lahko sejem 
ogledate do vkl juèno nedelje. 
29. avgusta. 

Veè o sejmu na strani 3. 

Minister za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Jože Osterc na otvo-
ritvi sejma 

Vodo razvazajo vozila 
Komunale in gasilskih društev 

Ptujska Komunala v dogovoru 
s petnajst imi gasilskimi društvi 
tudi letos razvaža pitno vodo v 
najbol j sušne predele ptujske 
obèine. To so krajevne skupno-
sti Zavrè, Cirkulane, Zetale in 
Leskovec v Halozah ter Juršinci 
v Slovenskih goricah. 

Dnevno prepeljejo cisterne 
pribl ižno 40 kubikov. Prevozi 
so bili  v zaèetku subvencionira-
ni, vendar je bila subvencija 
1000 tolarjev po cisterni z juni-
jem ukinjena. Ptujski Stab za ci-
vilno zašèito si prizadeva, da bi 
obèina ponovno na ta naèin po-
magala najbol j ogroženim ob-
moèjem. j^nkratni dovoz vode 
namreè ni majhen strošek, saj 

znaša povpreèno 3500 tolarjev. 
Letos je Komunalina cisterna 
prepeljala že 3272 kubikov vo-
de, najveè v maju, 580, jul i ju, 
685, in avgustu, do 20. avgusta 
že 505 kubikov. Vendar je to le 
približno tretjina razvožene vo-
de, preostalo pa so pripeljala 
vozila gasilskih društev. Mestni 
vodovod ima zaenkrat vode do-
volj in ni omeji tev v porabi. 

McZ 


